Болдова Ксения 7 «А»

Награды и хит парады группы «Битлз». 

В 1959 году “Битлз” становятся “Битлз”.Первый контракт за границей! В1960году выступления в Гамбурге (ФРГ). Выступление на танцах в зале “Литер-ленд-Таун-Холл”. Первый большой успех дома! Рой Макфолл, владелец  джаз-клуба “Каверн” в центре Ливерпуля, предоставляет ребятам свою сцену. Клубу предстоит стать своеобразной резиденцией “Битлз”, где они дадут в общей сложности 300 концертов. В1962году по опросу ливерпульской музыкальной газеты “Мерси-бит”, “Битлз” названы лучшей группой. Манчестерская телекомпания “Гранада” снимает выступление “Битлз” в “Каверне”. Это первый выход в эфир. Первая запись в Лондоне, на студии, расположенной на улице Эбби-роуд.

Выпущена первая пластинка “Битлз” — сингл (пластинка с одной дорожкой на каждой стороне) LOVE ME DO (“Полюби же меня”).LOVE ME DO поднялась до 17-го места в национальном хит-параде. Записывают вторую пластинку — сингл PLEASE, PLEASE ME (“Доставь же мне удовольствие”). «Битлз» отправляются в свое второе турне по Шотландии и еще не знают, что начинается трехлетняя феерия. Сингл PLEASE, PLEASE ME.Февраль 1963год- первое упоминание о “Битлз” в лондонской прессе: газета “Evening Standart”.Первое турне по Британии с шоу Хелен Шапиро.

Первое выступление по национальному телевидению (телекомпания Эй-Би-Си). В феврале 1963 года песня Please, Please Me — на первом месте в хит-параде. Новое турне по стране. На ежегодном концерте крупшего музыкального издания Британии “NEW Musical Express” выступают “Битлз”. Концерт проходит на знаменитом 100-тысячном лондонском стадионе “Уэмбли”. Первая LP (“лонг-плей”, долгоиграющая пластинка) с тем же игривым названием PLEASE, PLEASE ME. Сингл SHE LOVES YOU (“Она тебя любит”). Припев песни — “Йе, йе, йе-е...” — станет названием “битловского” стиля “йе-йе”.  В том же 1963году концерт в 8-тысячном лондонском зале “Альберт-Холл”.Сентябрь- первые места во всех хит-парадах Британии — за “Битлз”. Выступление в телепрограмме Эй-Ти-Ви “-воскресный вечер в лондонском “Палладиуме”. Первые гастроли в Швеции-10 тысяч поклонников провожают их в лондонском аэропорту “Хитроу. Участие в главном шоу года — Королевском варьете. На представлении в театре Принца Уэльского присутствуют королева-мать и принцесса Маргарет. WITH THE BEATLES (“С “Битлз”) — вторая LP. Би-Би-Си показала получасовую программу, посвященную общенациональному съезду любителей “Битлз” в Ливерпуле  в фан-клубе — 80 тысяч членов.

В 1964 году группа выступала  три недели в Парижском концертном зале «Олимпия».Париж очарован и завоёван! Песня «I want to hold your handI want to hold your hand» заняла первое место  в хит-параде в США. Начались первые гастроли по Америке. Грандиозный концерт в Корнеги –Хол! И концерт в Вашингтонском зале «Колизеум». Все пять позиций  в американской таблице «Топ-100» заняты песнями «Битлз». Обе пластинки в первой  двадцатке! 
Премьера фильма “Помогите!”. Третье американское турне. “Битлз” вновь участвуют в “Эд Салливен-шоу”. Церемония награждения орденами М.В.Е.- ордена членов Британской Империи. Турне по Англии в сопровождении “Муди Блюз”. “Гранада” показывает передачу о музыке Джона и Пола. Концерты в Японии на токийском стадионе “Будокан”. Концерт на национальном футбольном стадионе в Маниле (Филиппины). Сингл YELLOW SUBMARINE/ ELEANOR KIGBY (“Желтая подводная лодка”, “Элеанор Ригби”). На первом межконтинентальном концерте “Наш мир”, переданном через спутник, “Битлз” впервые исполняют песню “Все, что тебе нужно, — это любовь” перед 150-миллионной аудиторией. Съемки цветного часового телефильма “Волшебное загадочное путешествие”. Альбом MAGICAL MYSTERY TOUR (в него входят две ЕР — пластинки с одной-двумя песнями на каждой стороне— и сборник текстов песен). BBC показывает в черно-белом варианте “Волшебное загадочное путешествие” Ринго и Джордж  присутствуют на показе фильма “Уандеруолл” на Каннском фестивале. Премьера мультфильма “Желтая подводная лодка” (художник Хайнц Эдельман). “Битлз” получают предложение написать музыку к фильму Федерико Феллини “Сатирикон” .В шестой раз “Битлз” выпускают специальную рождественскую пластинку, предназначенную исключительно для 50 тысяч членов их фан-клуба. “Битлз” дают неожиданный необъявленный концерт на крыше офиса “Эппл” на фешенебельной лондонской улице Савил-роу. LET IT BE. Первое издание включает фильм Get  Back, цветные фото, книгу диалогов Джона, Пола. Последний  привет «Битлз».
Awards and hit parades of the Beatles. 

In 1959, the Beatles became the Beatles. The first contract abroad! V1960godu performances in Hamburg (Germany). Speech at the dances in the hall "Liter-Lend-Town Hall. The first big success at home! Roy Makfoll, owner of a jazz club "Cavern" in the center of Liverpool, gives kids the stage. Club to become a kind of residence of the Beatles, where they will give a total of 300 concerts. V1962godu to interview the Liverpool music paper Mersey-bit "," The Beatles "named best group. Manchester Television, Granada removes performance of "The Beatles" in the "cavity". This is the first airing. The first entry in London, at the studio, located outside Abbey Road. 

Released first LP "The Beatles" - single (plate with one track on each side) LOVE ME DO ( " 'Love on me"). LOVE ME DO rose to 17 th place in the national charts. Record our second record - single, PLEASE, PLEASE ME ( "deliver the same to me pleasure"). "The Beatles" is sent on his second tour in Scotland and still do not know what started a three-year extravaganza. Single PLEASE, PLEASE ME.Fevral 1963god-first mention of the Beatles in the London press: newspaper "Evening Standart". The first tour of Britain with the show Helen Shapiro. 

The first performance on national television (TV ABC-C). In February 1963 the song Please, Please Me - in the first place in the hit parade. New tour of the country. The annual concert krupshego musical edition of Britain "NEW Musical Express" act "Beatles". The concert takes place at the famous 100-thousand London's Wembley Stadium. The first LP ( "Long-play" long-playing record) with the same playful name PLEASE, PLEASE ME. Single SHE LOVES YOU ( "She loves you"). Chorus - "Ye, ye, ye-e ..." - will be called "Beatles" style "ye-ye. In the same 1963godu concert at 8 thousandth London's Albert Hall. September-first places in all the charts of Britain - for the Beatles. Performance in a TV program Hi-Ti-Vi-Sunday night at London's Palladium. The first tour in Sweden, 10 thousand fans to see them off at London Heathrow. Participation in the main show of the year - Royal Variety show. At the presentation in the theater Prince of Wales attend the Queen Mother and Princess Margaret. WITH THE BEATLES ( "With the Beatles") - the second LP. Bi-Bi-C showed a half-hour program on the national congress of fans of the Beatles in Liverpool in the fan club - 80 thousand members. 

In 1964 the group played three weeks in a Paris concert hall "Olympia." Charmed and conquered Paris! The song «I want to hold your handI want to hold your hand» was ranked first in the hit parade in the United States. Began the first tour of America. The grand concert in Kornegi Hole! And the concert at the Washington Conference "Coliseum". All five positions in the American Table "Top 100" are busy singing the Beatles. Both the plate in the top twenty! 

Premiere of the film "Help!". Third American tour. "The Beatles" again participate in the "Ed Sullivan Show." Awarding medals M.V.E. - Member of the Order of the British Empire. Tour of England, accompanied by "Moody Blues". "Granada" shows the transfer of music by John and Paul. Concerts in Japan at the Tokyo stadium Budokan. Concert at the national football stadium in Manila (Philippines). Single YELLOW SUBMARINE / ELEANOR KIGBY ( "Yellow Submarine", "Eleanor Rigby"). In the first intercontinental concert "Our World" broadcast via satellite, the Beatles first performed the song "All that you need - is love" before the 150 millionth audience. Shooting colored hour television movie "Magic mysterious journey. Album MAGICAL MYSTERY TOUR (it includes two EP - plate with one or two songs on each side, and a collection of texts of songs). BBC shows in black and white version of "Magic mysterious journey" Ringo and George attend the screening of the film "Uanderuoll" at the Cannes Film Festival. Premiere cartoon "Yellow Submarine" (the artist Heinz Edelman). "The Beatles" is a proposal to write music for the film by Federico Fellini's "Satyricon." For the sixth time the Beatles released a special Christmas plate, designed exclusively for the 50 thousand members of their fan club. Beatles give unexpected unannounced concert on the roof of the office "Apple" on the fashionable London street Savile Row. LET IT BE. The first edition includes the film Get Back, color photos, a book of dialogues John, Paul. Last greetings "The Beatles".

